
Schůzka výkonného výboru  
Pasos Pardubice 

 
Datum: 15. 8. 2017 
 
Účast:  

● Jan Horálek (místopředseda klubu) 
● Jan Čech (sportovní a facility manažer) 
● Libor Matějka (marketingový manažer) 

 
Omluveni: 

● Hana Fabíková (předsedkyně klubu) 
● Jiří Rejda (jednatel klubu) 

 
Přizvaní hosté: 

● Jakub Jehlička (člen dozorčí rady) 
● Barbora Rejdová 

 
 

Pojednávané body: 
 
1) Zjistit stav realizace nové světelné tabule 

 
Realizaci nové světelné tabule provede Jakub Jehlička, termín dokončení realizace je 
do 30. září 2017 - tedy před prvním domácím zápasem play-off. 
 
 

2) Letní soustředění argentinské reprezentace v Krtkově aréně 
 
Jan Čech byl vyzván, aby dodal veškeré informace k nacházejícímu soustředění 
argentinské reprezentace v Krtkově aréně. 
 
Závěr:  
Argentinská reprezentace bude v Krtkově aréně od 20.-26. 8. Bude mít zajištěno i 
ubytování. Argentinskou reprezentaci bude mít ze strany Pasos Pardubice na starosti 
Jakub Jehlička a Jan Čech, který se taktéž postará o úpravu hřiště. 
 
 

3) Stav bufetu 
 



Barbora Rejdová byla přizvána, aby představila aktuální zisk bufetu v roce 2017. 
 
Závěr:  
Aktuální zisk bufetu je na vyžádání u místopředsedy klubu Jana Horálka. 
 
 

4) Propagační materiály hotelu Trim 
 
Jakub Jehlička představil marketingovou spolupráci s hotelem Trim.  

 
5) Materiální požadavky na zimní přípravu 

 
Předsedovi oddílu byly sděleny materiální požadavky na zimní přípravu. Vzhledem k 
tomu, že nebyl přítomen pan Rejda, tak byly návrhy sepsány a poslány mailem. 
 
 

 
 
 
 


